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Zápis  
z 1. jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10, 

které se konalo dne 25. 1. 2023 v místnosti A 411b od 17:02 do 18:17 
hodin 

 

Přítomní členové komise: David Krůta, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Michal Kočí, 
Mgr. Josef Nerušil, Doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Mgr. Josef Zběhlík, DiS., Ing. 
Veronika Vetýšková 
 
Omluvení členové komise: Mgr. Šárka Gandalovičová, Ing. Jan Šnajdr 
 
Hosté: Mgr. Ondřej Počarovský, Ing. Bc. Sylva Taufmannová, Mgr. Jindra Pohořelá, PhDr. Bc. 
Jana Churáčková 
 
Jednání komise bylo zahájeno v 17:02 hodin. 
 
Program: schválené body jednání 

1. Schválení programu 1. jednání KVV. 
2. Schválení ověřovatele zápisu. 
3. Schválení přítomnosti stálého hosta pana radního Mgr. Ondřeje Počarovského. 
4. Vymezení působnosti KVV. 
5. Termíny jednání KVV. 
6. Informace o počtech dětí v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10. 
7. Informace o počtech UK dětí docházejících do MŠ a ZŠ zřizovaných MČ Praha 10, 

informace o počtu UK dětí v adaptačních skupinách. 
8. Informace o balíčku pomoci Pražanům – ÚZ 138, informace o projektu „Pomáháme 

s UNICEF“ – obědy pro UK děti v ZŠ. 
9. Informace o plánu realizace prevence rizikového chování v MŠ a ZŠ zřizovaných MČ 

Praha 10. 
10. Informace o výpovědi Klubu K2 z prostoru ZŠ Olešská. 
11. Informace o „Programu pro seniory s trvalým pobytem na území MČ Praha 10“ – 

školní jídelna. 

Před zahájením jednání obdrželi členové KVV tiskový materiál k bodu č. 4., 5., 6., 7. 
 
Jednání bylo zahájeno předsedou komise Davidem Krůtou konstatováním, že komise je 
usnášeníschopná. Předseda vyzval k hlasování o přítomnosti hostů – 3 ředitelek ZŠ a zároveň 
stálého hosta radního Mgr. Ondřeje Počarovského (bod č. 3). 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0. 
 
Mgr. Jindra Pohořelá, ředitelka ZŠ U Roháčových kasáren navrhla, aby se jednání KVV účastnil 
vždy 1 zástupce za ZŠ. Předseda KVV odpověděl, že zváni budou všichni, nejen 1 zástupce. Dále 
se dotazovala na budoucnost Horského hotelu v Janských Lázních - bez konkrétní odpovědi. 
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Na dotaz PhDr. Bc. Jany Churáčkové, ředitelky ZŠ Eden, jak komunikovat s rodiči UK žáků, když 
školy již mají naplněnou kapacitu, odpověděl Mgr. Počarovský, že se jedná o běžnou agendu, 
kterou řeší OŠK nikoliv KVV. 
Ing. Bc. Sylva Taufmannová, ředitelka ZŠ Jakutská, vyjádřila spokojenost s balíčkem pomoci 
Pražanům v oblasti školství. 
 
Mgr. Michal Kočí navrhnul rozšířit program jednání o bod č. 12. Různé. Ve výsledku ale tento 
bod nebyl využit. 
 
Předseda přistoupil ke schválení programu (bod č. 1): 
Pro: 5 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Dále byl schválen ověřovatel zápisu (bod č. 2): Mgr. Tereza Hauffenová, MBA 
Pro: 5 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Mgr. Kočí předložil protinávrh o vymezení působnosti komise: 
Pro: 1 
Proti: 2 
Zdržel se: 3 
Následně se dostavil na jednání Mgr. Josef Nerušil. 
 
Předseda vyzval přítomné k hlasování o původním návrhu působení komise (bod č. 4): 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Tajemnice promluvila k bodu 6. o počtu dětí a žáků k 30. 9. 2022: do mateřských škol bylo 
zapsáno 2 847 dětí, do základních škol 7 544 žáci. Paní ředitelka Taufmannová upozornila, že 
zde nejsou uvedeny žáci studující v zahraničí. Rozpoutala se diskuse ohledně zápisů, 
nedostatku míst ve školách ovlivněných i požárně bezpečnostním řešením proti rejstříkové 
kapacitě, potřebě změny školských obvodů. Pro školní rok 2023/2024 se předpokládá otevření 
nové MŠ Bajkalská se 6 třídami. 
Paní ředitelka Pohořelá konstatovala, že k zápisu stejně nepřijdou všechny děti a že 
doporučuje zápis rozdělit pro české děti a následně pro děti ukrajinské. Mgr. Počarovský 
přislíbil, že udělá vše, aby se všechny děti umístily, neboť obec je ze zákona povinna zajistit 
podmínky plnění povinné školní docházky dětí s místem trvalého pobytu na jejím území. 
  
Dále tajemnice promluvila k bodu č. 7 o počtu UK dětí k 30. 9. 2022 docházejících do MŠ (151 
dětí), do ZŠ (910 žáků), do adaptačních skupin. K 6. 12. 2022 bylo neumístěno 79 UK žáků do 
ZŠ a 5 UK dětí do MŠ. Počty se každým dnem mění. Odbor školství komunikuje s každým 
ukrajinským žadatelem a hledá řešení nejen v rámci MČ P10. 
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K bodu 8. tajemnice řekla, že ÚZ 138 se týká pouze Pražanů: zákonní zástupci mohou požádat 
o příspěvek na stravné, školné, družiny a kluby, fond solidarity a školy na sociálního pedagoga. 
Nevyčerpané finanční prostředky z roku 2022 bude možné využít do června 2023.  
Školní jídelna se zapojila do projektu „Pomáháme s UNICEF“, který je zaměřen na úhradu 
obědů pouze ukrajinským dětem základních škol. V projektu je možnost čerpání financí od 1. 
1. 2023 do 30. 6. 2023. 
 
K bodu č. 9 Mgr. Počarovský zdůraznil nutnost realizovat primární prevenci rizikového chování 
dětí a selektivní specifickou prevenci, která řeší již konkrétní problém. V rozpočtu odboru 
školství je na tuto problematiku vyčleněno 900 tis. Kč, které budou využity např. na 
organizování pravidelných setkání školních metodiků prevence. Je třeba řešit narůstající 
postcovidový problém, potkávat se s řediteli a využívat školní psychology, speciální pedagogy. 
Paní ředitelky i členové komise tuto prevenci podporují.  
 
Tajemnice k bodu č. 10. konstatovala, že Klubu K2 začala od 1. 12. 2022 běžet šestiměsíční 
výpovědní lhůta v ZŠ Olešská. Jedná se o dětské skupiny v počtu 45 dětí. Během prázdnin by 
měly být uvolněné prostory rekonstruovány a následně zprovozněny pro vzdělávání žáků školy 
či provoz školní družiny. Na otázku Mgr. Kočího, o kolik nových tříd by se jednalo, odpověděl 
Mgr. Počarovský, že je to v řešení. Doc. Ing. Lucie Sedmihradská se dotázala, zda je reálné, že 
bude K2 pokračovat od 1. 9. 2023. Mgr. Počarovský odpověděl, že má zájem sehnat náhradní 
prostory a podpořit provozování dětských skupin na území Prahy 10, protože do MŠ se hlásí 
také děti mladší 3 let, které na vzdělávání v MŠ nemají ještě právní nárok.  
 
Mgr. Počarovský promluvil k bodu č. 11. Senioři s trvalým pobytem na území MČ Praha 10 
budou mít možnost od 2. poloviny ledna 2023 získat výhodné polední menu za 78,- Kč, neboť 
RMČ schválila pro ŠJ zajistit stravování pro tyto seniory v doplňkové činnosti bez zisku. Pilotní 
projekt bude probíhat do 31. 3. 2023. Postupně bude do projektu zapojeno 6 základních škol. 
Ing. Taufmannová podotkla, že k nim do ZŠ chodí senioři několik let a jsou se stravou velice 
spokojeni. 
 
Mgr. Pohořelá otevřela ještě problematiku Horského hotelu, zda se bude jezdit za stejnou 
cenu, zda vůbec školy dostanou dotaci. Mgr. Počarovský konstatoval, že toto ještě není známo, 
stejně jako není známá výše rozpočtu na rok 2024. 
 
Poté předseda komise ukončil jednání v 18:17 hodin. 
 
 
 
jméno a podpis ověřovatele zápisu: Mgr. Tereza Hauffenová, MBA 
 
jméno a podpis předsedy: David Krůta 
 
jméno a podpis TAJ komise: Hana Fojtíková 
 
 
 
datum vyhotovení zápisu: 1. 2. 2023 
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STANOVISKO Komise výchovně vzdělávací 

č. KVV/1/1/2023 
ze dne 25. 1. 2023 

k vymezení působnosti KVV 
 
 
Komise výchovně vzdělávací 
 

SCHVALUJE 
 
předložený návrh vymezení působnosti KVV 
 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

7 6 0 1 0 

 
 

 
 

David Krůta předseda KVV 
 


